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ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ   ΣΕ ΕΙΔΙΚΗ (4η) ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΛΟΓΟΔΟΣΙΑΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΑΡΧΗΣ 
 

    
Σας   προσκαλούμε σε Ειδική (4η)  Συνεδρίαση Λογοδοσίας της Δημοτικής Αρχής στις      

29/08/2024,  ημέρα  Πέμπτη  και ώρα  19:30΄     μ.μ., στην ισόγεια αίθουσα του ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ 
ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΟΣ (αίθουσα Δημοτικού Συμβουλίου), πλατεία  Κεχαγιά,  σύμφωνα με τις 
διατάξεις του άρθρου 67Α  του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ 87 Α΄/7-6-2010), όπως αυτό 
τροποποιήθηκε με τις διατάξεις του άρθρου 7 του Ν. 5056/2023 (ΦΕΚ 163 Α΄/6-10-2023) και 
την αριθ. . 98/Α.Π. 8182/26.01.2024 εγκύκλιο του ΥΠ.ΕΣ., για συζήτηση ενημέρωση στα 
παρακάτω θέματα που τέθηκαν εγγράφως από τους Δημοτικούς Συμβούλους. 
 
ΘΕΜΑ 1ο : 
(Σχετικά με τα (2) τουριστικά τρενάκια): 

1. Ποιος ο σχεδιασμός της για τα δύο αυτά περιουσιακά στοιχεία του Δήμου μας, που στοίχισαν 
τόσο πολύ αλλά έχουν εντελώς απαξιωθεί;  

2. Έχει προβλεφθεί στον προϋπολογισμό κονδύλι για την συντήρησή τους; 
3. Γιατί ενώ είναι ακινητοποιημένα εξακολουθούν να φέρουν πινακίδες κυκλοφορίας με κόστος 

χιλιάδες ευρώ; 
4. Έχει διαταχθεί έρευνα για την εγκατάλειψη του ενός εξ αυτών σε χώρο μη φυλασσόμενο;  

Έχουν υποβληθεί μηνυτήριες αναφορές για τις ζημιές που υπέστησαν; 
(κ. Λουκάς Αναγνωστόπουλος, Δημοτικός Σύμβουλος, Επικεφαλής Ανανεωτικής Δύναμης). 
 
ΘΕΜΑ 2ο : 
(Σχετικά με την καταστροφική πυρκαγιά στον Παραδοσιακό Ελαιώνα της Άμφισσας): 

1. Πόσες φορές έχει συγκροτηθεί σε σώμα το Δ.Σ. του Φορέα Διαχείρισης και σε ποια 

συμπεράσματα έχει καταλήξει; 

2. Σε τι επίπεδο βρίσκεται η συνεργασία του Δήμου με την Περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας και με 

άλλους αρμόδιους φορείς για την πρόληψη από πυρκαγιές ή άλλες φυσικές καταστροφές 

στον Ελαιώνα μας; 



3. Γνωρίζετε σε ποια φάση βρίσκεται το έργο της εγκατάστασης και λειτουργίας του αρδευτικού 

δικτύου στον Ελαιώνα και ποιες είναι οι ενέργειες που έχετε προβεί για την ανάδειξη του 

ζητήματος ως προς την καθυστέρηση της ολοκλήρωσης του έργου;  

4. Γνωρίζετε τι γίνεται με την εγκατάσταση των Γεωτρήσεων από τον ΤΟΕΒ Άμφισσας, πόσες 

έχουν (αν έχουν) εγκατασταθεί και πόσες λειτουργούν; Επίσης με το Δίκτυο Σωληνώσεων 

που ανέλαβε μετά την πυρκαγιά να ολοκληρώσει εργολάβος, γνωρίζετε τι έγινε; 

Παραδόθηκε, δοκιμάστηκε και λειτούργησε; Επιτελεί τον σκοπό για τον οποίο 

χρηματοδοτήθηκε και δημιουργήθηκε; 

(Παντελής Σμαράγδης, Δημοτικός Σύμβουλος). 

 

ΘΕΜΑ 3ο : 
1. ΚΑΠΗ Γαλαξιδίου 

Ενημερωθήκαμε από τα Μέσα Κοινωνικής Δικτύωσης την 21η Ιουνίου 2024, ότι υπεγράφη   η 
σύμβαση από το Δήμο Δελφών και άμεσα ξεκινούν εργασίες διαμόρφωσης του ακινήτου 
προκειμένου σύντομα να λειτουργήσει το Κέντρο Ανοικτής Προστασίας Ηλικιωμένων 
(Κ.Α.Π.Η.) Γαλαξιδίου.  
Παρακαλούμε, όπως μας ενημερώσετε για την πορεία του έργου, τι προβλέπεται να γίνει και 
πότε θα είναι έτοιμο για χρήση από το κοινό. 
 

2. Δημοτική Βιβλιοθήκη Γαλαξιδίου  
Η βιβλιοθήκη  στο Γαλαξίδι είναι κλειστή λόγω συνταξιοδότησης της μοναδικής υπαλλήλου. 
Παρακαλούμε όπως μας ενημερώσετε για τον σχεδιασμό σας επί του συγκεκριμένου 
θέματος προκειμένου να δοθεί λύση για τους δεκάδες συμπολίτες μας που έκαναν μέχρι και 
σήμερα χρήση. 
(Θανάσης Τσονάκας, Δημοτικός Σύμβουλος, Δ.Ε. Γαλαξιδίου). 
 
ΘΕΜΑ 4ο : 
α) Γιατί ενώ γνωρίζουμε πως σχεδόν όλοι οι  Δήμοι ανά την Ελλάδα χρησιμοποιούν το 
εργαλείο αυτό της ενημέρωσης  και διαφάνειας (όπως youtube κλπ) , εμείς δεν έχουμε ακόμη 
υλοποιήσει κάτι αντίστοιχο, παρά τις περί αντιθέτου διαβεβαιώσεις; 
β) Ποιες ενέργειες προτίθεστε να ακολουθήσετε προκειμένου να υλοποιηθεί το αίτημα 
εκατοντάδων συμπολιτών μας και ποιό το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης; 
(Χριστίνα Κορομπίλη, Δημοτική Σύμβουλος). 
 
ΘΕΜΑ 5ο: 
Σχετικά με τα (4) ηλεκτρικά ποδήλατα 
Που βρίσκεται τώρα όλος αυτός ο εξοπλισμός και γιατί δεν έχει χρησιμοποιηθεί με βάση τον 
αρχικό σχεδιασμό (χρήση μεταφορικών μέσων φιλικών προς το περιβάλλον κλπ); Τί 
σκοπεύετε να κάνετε από εδώ και πέρα και εντός τίνος  χρονοδιαγράμματος προκειμένου τα 
χρήματα που δόθηκαν να μην πάνε χαμένα, ενώ παράλληλα να επιτελεσθεί ο σκοπός για τον 
οποίο αγοράστηκαν;  
(Μαρίνος Λύτρας, Δημοτικός Σύμβουλος). 
 
ΘΕΜΑ 6ο : 
Σχετικά με την λειτουργία και την κατάσταση των παιδικών χαρών του Δήμου. 

Η πιστοποίηση των παιδικών χαρών έχει γίνει; Αν όχι, για ποιους λόγους δεν 
ολοκληρώθηκε; Αν ναι, γιατί παραμένουν 8 μήνες τώρα κλειστές; 

Επιπλέον, στην συνεδρίαση της Δημοτικής Επιτροπής της 9 Αυγούστου, περάσαν 
εγκρίσεις δαπανών και απόδοση λογαριασμών πάγιας προκαταβολής 2024 των Προέδρων 
των Κοινοτήτων, όπου μέσα σε αυτές, πάνω από 10.000€ αφορούν σε δαπάνες εργασιών 



επισκευής των οργάνων και γενικά παιδικών χαρών 21 Κοινοτήτων του Δήμου Δελφών με 
χρηματικά εντάλματα Ιουνίου – Ιουλίου – Αυγούστου 2024. Αποδόθηκαν τελικά αυτά τα 
ποσά στην επισκευή – συντήρηση των παιδικών χαρών, και πως γίνεται με 10.000€ δαπάνες 
να μην είναι ούτε μία λειτουργική;  
(Ευστάθιος Λεοντίου, Δημοτικός Σύμβουλος). 
 
ΘΕΜΑ 7ο: 
Ποια είναι η εκτίμηση του Δημάρχου του Δ.Δελφών για εισροή νέων χρηματικών κεφαλαίων 
στο Δήμο για τα έτη 2024-2025  για μελέτες – κατασκευές καθώς και για ολοκλήρωση 
ημιτελών έργων. 
(κ. Μανώλης Φωστιέρης, Πρόεδρος Κοινότητας Σερνικακίου). 
 
 

 
                                                            Η  Πρόεδρος του Δημ. Συμβουλίου  
 

                                                                       ΧΡΥΣΟΥΛΑ ΠΟΝΗΡΗ - ΣΕΓΔΙΤΣΑ 

 
 
 
ΠΙΝΑΚΑΣ ΑΠΟΔΕΚΤΩΝ 
 
Ι. Λίστα αποδεκτών 
1. Δήμαρχος Δελφών 
2. Δημοτικοί Σύμβουλοι Δήμου Δελφών 
3. Πρόεδροι Κοινοτήτων Δήμου Δελφών 
 
ΙΙ. Κοινοποίηση 
1.Βουλευτή Φωκίδας κ. Ι.Μπούγα 
2.Αντιπεριφερειάρχη Φωκίδας κ. Γ.Δελμούζο 
3.Γεν.Γραμματέα Δήμου κ. Αθ. Μανανά 
 
ΙΙΙ. Γνωστοποίηση 

1. Ιστοσελίδα Δήμου 

2. Δημ. Λιμενικό Ταμείο Γαλαξιδίου 

3. Μέσα Μαζικής Ενημέρωσης (Μ.Μ.Ε) 

 


